
備註 Remarks: 

 所有個人資料只用作申請入學用途，已提交的資料及報名費將不會退回。 
All the self-information is only for the application procedure. Therefore, we will 
not return after the progress.         

 學校網頁按時更新，請家長留意有關招生事宜。  

Please check our school website for updated application information.   

https://www.plkkgs.edu.hk/plkvcktkg/        

 



面見非華語學生程序 

Non-Chinese Speaking Student Interview Procedures 

 

1. 非華語申請人會以小組面試，與華語申請人面見安排相同。 

Non-Chinese speaking applicants will be arranged to group interviews 

the same as the Chinese speaking interview procedure. 

2. 面試語言以英語為主。 

The interview language is mainly English. 

3. 提供英文版校園資訊有助家長了解入學流程。 

English version of the campus information to help parents understand 

the admission process. 

4. 幼稚園在面見非華語幼兒時，可按需要為申請人安排傳譯及/或翻

譯服務，或接納家長和兒童由懂中文的親友陪同會面，協助溝通。 

We will provide translation services for NCS applicants, approved 

Chinese parents, or family members to join the interview process for 

convenience. 
 


